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Willem Koornstra:  
 
Iedereen welkom vanmiddag en in het bijzonder onze wethouder Paul Schoute die de tijd 
heeft vrijgemaakt om aanwezig te zijn bij de publicatie van de nieuwe plattegrond van de 
Willemshaven hier bovenop het Badhuus, met het mooiste zicht over de haven. 
 
Door corona was de haven de hele zomer gevuld met onze mooie bruine vloot; mooi voor de 
vele dagjesmensen maar slecht voor de ondernemers en we hopen dan ook dat volgend 
jaar de haven doordeweeks weer bezet wordt door cruiseschepen en dat de bruine vloot 
weer naar zee kan.  
 
Vroeger nam mijn vader me al van jongs af aan mee naar de Willemshaven onder het mom 
van  ‘we gaan even een haventsje om.”. Het zou mij dan ook niet verwonderen als ik 
vernoemd ben naar zijn favoriete haven, de Willemshaven. 
Deze haven is ook voor mij een speciale plek en daarom voel ik me erg betrokken bij de 
ontwikkeling van dit gebied. Wat mij betreft een gebied met veel potentie. 
 
De afgelopen jaren heeft de gemeente veel geïnvesteerd in Willemshaven met het resultaat 
dat het nu een aantrekkelijk toeristisch gebied is met nog heel veel meer mogelijkheden. 
 
Vorig jaar kwamen we op het idee om alle ondernemers en stichtingen eens bij elkaar te 
roepen om kennis te maken en te horen wat iedereen doet en welke plannen er zijn. Die 
avond heeft geresulteerd in deze toeristische plattegrond zodat het voor dagjesmensen en 
toeristen duidelijker wordt wat er allemaal te doen is op en rond de Willemshaven. 
De coördinatie en uitvoering is volledig door mijn dochter Marjolein geregeld. Er is veel 
gemaild, geappt en overlegd met iedereen en mede door de creatieve geest van Dolf Siere 
is er een prachtige, speelse plattegrond ontstaan. 
 
Bestemming Noardwest heeft een subsidie van 50% toegezegd en de andere 50% wordt 
betaald door alle deelnemers van de Willemshaven. Daarbij moet gezegd worden dat er veel 
vrije tijd van Dolf, Marjolein en mijzelf in is gestopt. 
 
Zoals al eerder gezegd, we zitten in een bijzondere tijd en daardoor heeft dit moment wat 
later in het jaar plaats dan we hadden gepland maar soms waren er andere prioriteiten. 
 
De plattegrond staat nu ook op de  website www.willemshaven.nl en binnenkort is hij ook 
beschikbaar in het Duits en het  Engels voor onze vele buitenlandse bezoekers. 
 
Vorige week kregen we van de gemeente het mooie bericht dat deze plattegrond ook op 
borden in de Willemshaven gebruikt gaat worden. We hopen dat al deze initiatieven ertoe 
zullen leiden dat de toeristen niet alleen de keermuur bewandelen maar ook gericht de 
Willemshaven op gaan en daar langere tijd verblijven. 
 



Verder hoop ik dat we als belanghebbenden van de Willemshaven binnenkort weer bij elkaar 
kunnen komen om een nieuw doel te stellen,zoals een gezamenlijke open dag of misschien 
een aantal speeltoestellen voor kinderen of ander passend straatmeubilair.  
 
Het is belangrijk dat we dat gezamenlijk blijven doen en daar is onze appgroep een handig 
medium voor. Is er iets nieuws te melden: geef het door, zo houden we elkaar actief.  
 
Nu zou ik graag het eerste exemplaar willen overhandigen aan de heer Schoute, onze 
Wethouder. 
 
 
 
 
 
 


